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Z A P I S N I K 

sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 25. rujna 2023. godine početkom u 

10,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Marko 

Ježina,  Dorjana Juraga,  Jure Mudronja 

 

Odsutni: Maja Barešić, Marko Skračić 

 

Ostali nazočni:  Pročelnica Melanija T. Rameša, Luka Ježina, Mirjana Jakovljević,  Katarina Burazer Katić 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno sedam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
SAT VIJEČNIĆKIH PITANJA:  
 
Daniel Ježina:  imam jednu primjedbu, ovo izvješće o radu načelnika bi bilo prije izvješće o neradu 
načelnika budući da se načelnik ne pojavljuje na sjednicama.  
Marko Ježina: ljude zanima vrtić, prolongirali smo kredit, imamo novaca a jako malo se radi na njemu.  
Hoće li biti što od toga? 
Luka Ježina: sada je u tijeku podugovaranje obrtničkih radova u samoj zgradi, a također tijekom ovog 
mjeseca izvođač je obećao da će krenuti sa fasaderskim radovima.  Mi smo otvorili javnu nabavu za 
uređenje okoliša, a sutra je otvaranje ponuda. Mi se nadamo se će se izvođač držati obećanja.  
Daniel Ježina: jel imamo kakav krajnji rok? 
Luka Ježina: krajem ožujka 2024. godine. 
Krešimir Mudronja: kod nas vijećnika je dosta prijepora izazvala ova točka 13. o čemu se tu točno radi? 
Mirjana Jakovljević: po prijavi je građevinska inspekcija 2015. g.  je bila na putu Vlake koja je tada bila 
probijena i doneseno je rješenje kojim se nalaže općini da taj put dovede u prvobitno stanje. Općina 
nije postupila po tom rješenju i to je trajalo nekoliko godina. Prošle godine u ljeto je stiglo novo rješenje 
i to rješenje o izvršenju gdje se nalaže općini da u 120 dana ukloni tu rekonstrukciju izvedene ceste. 
Općina je uložila tužbu, donesena je presuda kojim se odbija tužba. Općina je podnijela zahtjev za 
obustavom odluke, i na taj zahtjev do dana današnjeg nismo dobili odgovor premda je nekoliko puta 
upirano državnom inspektoratu zašto nismo dobili odgovor. U međuvremenu s obzirom da je takvo 
rješenje napisano načelnik je ovršen sa osobnog računa, sa 10 000 eura prve kazne. Mi smo uložili 



zahtjev za oglašavanje rješenja ništavnim. To je jedan poseban pravni instrument koji nije vezan za 
rokove i kojim se traži da se ponište pravni učinci tog rješenja. Smatramo da je dobro argumentiran. 
Nismo još dobili odgovor. Ukoliko dobijemo pozitivan odgovor nećemo morati vratiti cestu u prvobitno 
stanje i moći će se tražiti povrat sredstava.  
Daniel Ježina: zašto je ovo vijeće saznalo za taj problem unazad 15 dana kad taj problem postoji 4-5 
godina.  
Mirjana Jakovljević: taj predmet je doslovno bilo u nekakvom statusu quo. Niti općina niti državni 
inspektorat nije ništa po tom pitanju radilo.  
Daniel Ježina: znači kazna je došla 2017. a vaš prvi korak je ljeto 2022.  
Melanija T. Rameša: u međuvremenu smo mi pisali zahtjev za obustavu postupka, pa odgovor nismo 
dobili 
Ivana Šimat: na čijem je zemljištu put? 
Mirjana Jakovljević: Republika Hrvatska 
Ante Turčinov: u kompletnom svom opsegu? 
Krešimir Mudronja: ima i privatnih zemalja, mislim da su neki dogovori bili i postignuti ali tadašnje 
vodstvo nije išlo u realizaciju toga.  
Mirjana Jakovljević: moguće je da se od 2017. pa do danas su se dogodile nekakve promjene i u katastru 
i zemljišnim knjigama jer evo primjer je rješenju je navedena čestica koja danas kao takva ne postoji, 
već se cijepala. Rješenje je jako teško provesti jer nije naveden obuhvat sanacije, a osobito način na 
koji se to treba vratiti. Po meni je rješenje poprilično manjkavo.  
Ante Turčinov: s obzirom na iskustva koja imam u sazivu 2013-2017. godine meni je poznato da je 
predstavničko tijelo tada donijelo odluku o izvlaštenju svih čestica na trasi toga puta. Mene interesira 
što je općina po tom pitanju napravila.  
Melanija T. Rameša: koliko je meni poznato nije se išlo na isplate naknada budući da vlasnički odnosi 
nisu bili čisti. Na većini prcela.  
Mirjana Jakovljević: došlo je samo da se put vrati u prvobitno stanje.  
Krešimir Mudronja: da bi put bio legalan mora biti u prostornom planu. Bile su neke izmjene V i VI , 
zašto nije ubacivano.  
Melanija T. Rameša: VI su se odnosile na lučko područje.  
Ante Turčinov: da li postoji odluka da se krene u postupak izvlaštenja radi legalizacije istog? Općina ima 
određeni slijed koji mora poštivati  
Mirjana Jakovljević: dobiti građevinsku dozvolu za put je složen posao.  
Ivana Šimat: prijedlog odluke je da novčana kazna koja je išla na načelnika po službenoj dužnosti, 
odnosno odgovornosti, da se njemu taj iznos vrati od strane općine odnosno od ljudi koji plaćaju prirez 
porezu zato što…. 
Mirjana Jakovljević: mi se nadamo da će se naš zahtjev pozitivno riješiti pa da će načelnik moći tražiti 
povrat sredstava i ako se donese ova odluka da vrati iznos u proračun. Smatramo da općina neće biti 
oštećena ako se pozitivno odgovori.  
Ante Turčinov: meni je jasno da je svima nama teško razgovarati na ovu temu. I žalostan sam što nas 
je načelnik stavio u tu poziciju, ali ja ću vam samo podsjetit na zakon koji govori o primopredaji vlasti. 
Postoji primopredajni zapisnik koji je morao i to sadržavati.  
Krešimir Mudronja: da li ste vi našli na još koji ovakav slučaj, da državne institucije naprave jedno, a 
onda se od općine traži drugo. Na temelju kojeg zakona ili pravilnika nam predlažete ovakvu odluku.  
Daniel Ježina: i protiv tog istog načelnika za kojeg bi mi trebali sada dignuti ruku se vodi kazneni 
postupak pri USKOKU gdje je optužen za netransparentno trošenje novaca. Moje mišljenje je da je to 
sramota stavljati na dnevni red.  
Mirjana Jakovljević: ne radi se tu o Toniju Turčinov, već o bilo kojem načelniku kojem se to može 
dogoditi, da odgovara za propust ili nečinjenje nekog drugog.  
Krešimir Mudronja: pročelnice, rekli ste da se naslanjate na statut, na što točno?  
Melanija T. Rameša: na članak 29. u kojemu su definirani ovlasti općinskog vijeća.  
Krešimir Mudronja: šta tamo piše ako načelnik dobiva kazne onda mu vijeće vraća novce.  
Melanija T. Rameša: naravno da takve situacije nisu propisane.  



Ivana Šimat: maloprije ste rekli da nikada nije kasno, mene samo zanima, vi čekate rješenje po kojem 
će se  
Mirjana Jakovljević: mi čekamo odgovor kojim će se poništiti to rješenje  
Ivana Šimat: i onda vam treba odluka općinskog vijeća 
Mirjana Jakovljević: onda ne treba ništa ako bude pozitivno 
 
DNEVNI RED:  
 
1. Izvješće Mandatne komisije o prestanku vijećničkog mandata te izvješće o zamjeniku tog člana 

Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati koji umjesto njega počinje obavljati dužnost te o nastavku 
obnašanja dužnosti vijećnika Općinskog vijeća; verifikacija mandata i polaganje prisege zamjenika 
člana, 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 

3. Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Murter-Kornati  za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2023. godine, 
4. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2023. godine, 
5. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra  u općoj uporabi za dio kat. čest. 2540/18 K.O. 

Murter Betina, 
6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/55 K.O. Murter 

Betina, 
7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 12196/6 K.O. Murter 

Betina, 
 

8. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka izvlaštenja radi sanacije i konačnog zatvaranja 
odlagališta otpada Hripe, 

9. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija i Plana 
zaštite od požara za Općinu Murter-Kornati, 

10. Prijedlog Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 2023.  do 2029. godine, 

11. Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za vrednovanje prijavljenih programa i 
projekata iz područja javnih potreba u kulturi od interesa za Općinu Murter-Kornati, 

12. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2023. godini, 
13. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za povrat sredstava na ime novčane kazne po Rješenju       KLASA: 

UP/I-362-02/17-02/1167, URBROJ:  443-02-03-21-22-5 od 23. lipnja 2022. godine                
14. Prijedlog Izmjena Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati. 

 

Nakon izmjena i dopuna DNEVNI RED glasi: 

1. Izvješće Mandatne komisije o prestanku vijećničkog mandata te izvješće o zamjeniku tog člana 
Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati koji umjesto njega počinje obavljati dužnost te o 
nastavku obnašanja dužnosti vijećnika Općinskog vijeća, 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
3. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka o Izradi i dopuni Detaljnog plana uređenja prostora 

„Sv. Mihovil“, 
4. Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Murter-Kornati  za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2023. 

godine, 
5. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2023. godine, 
6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra  u općoj uporabi za dio kat. čest. 2540/18 

K.O. Murter Betina, 
7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/55 K.O. 

Murter Betina, 



8. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 12196/6 K.O. 
Murter Betina, 

9. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka izvlaštenja radi sanacije i konačnog zatvaranja 
odlagališta otpada Hripe, 

10. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija i Plana 
zaštite od požara za Općinu Murter-Kornati, 

11. Prijedlog Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 2023.  do 2029. godine, 

12. Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za vrednovanje prijavljenih programa i 
projekata iz područja javnih potreba u kulturi od interesa za Općinu Murter-Kornati, 

13. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2023. godini, 
14. Prijedlog Izmjena Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati. 

 

 Dnevni red prihvaćen je sa 5 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA 
 

1. Izvješće Mandatne komisije o prestanku vijećničkog mandata te izvješće o zamjeniku 
tog člana Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati koji umjesto njega počinje obavljati 

dužnost te o nastavku obnašanja dužnosti vijećnika Općinskog vijeća  
 
Melanija T. Rameša: Mandatna komisija Općine Murter-Kornati izvješćuje Općinsko vijeće da Sandri 
Bašić, vijećnici Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, članu Kandidacijske liste grupe birača Tonija 
Turčinov, zbog promjene prebivalište mandat prestaje danom 11. srpnja 2023. godine, sukladno članku 
80. stavku 1. točki 4. Zakona o lokalnim izborima. Mandatna komisija Općine Murter-Kornati izvješćuje 
Općinsko vijeće da je Marko Skračić, vijećnik Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, član 
Kandidacijske liste grupe birača Tonija Turčinova dopisom zaprimljenim u pisarnici dana 8. rujna 2023. 
godine izvijestio predsjednika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati da nastavlja obnašati dužnost 
vijećnika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati. Sukladno članku 79. stavku 8. Zakona o lokalnim 
izborima član predstavničkog tijela nastavlja s obnašanjem dužnosti vijećnika osmog dana od dostave 
obavijesti predsjedniku predstavničkog tijela. Sukladno navedenom, Marko Skračić nastavlja obnašati 
dužnost vijećnika 16. rujna 2023. godine, kojim trenutkom je prestao mandat njegovoj zamjenici 
Dorjani Juraga. Polazeći od navedenog, a sukladno članku 80. i 81. Zakona o lokalnim izborima 
Mandatna komisije utvrđuje da  je Marko Skračić počinje obnašati dužnost vijećnika Općinskog vijeća 
Općine Murter-Kornati osmog dana od dana obavijesti predsjedniku predstavničkog tijela 16. rujna 
2023. godine a da Sandri Bašić mandat prestaje danom odjave prebivališta s područja Općine Murter-
Kornati odnosno dana 11. srpnja 2023. godine, te da je kao vijećnicu zamjenjuje Dorjana Juraga, 
neizabrani kandidat s liste Kandidacijske liste grupe birača Tonija Turčinov. Marko Skračić će dati 
prisegu vijećnika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati na idućoj sjednici Općinskog vijeća Općine 
Murter-Kornati. 
 

 Daje se na znanje 

 
2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

 Zapisnik sa prethodne sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 5 
glasova ZA i 2 SUZDRŽANA 

 

 

 



3. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka o Izradi i dopuni Detaljnog plana uređenja 
prostora „Sv. Mihovil“ 

 
Slobodan Skračić: radi se da se pokuša ono što je učinjenom jednom pogrešnom odlukom i da se 
pokuša barem donekle korigirati odnosno spasiti dio ambijentalne vrijednosti koja pripada crkvi 
svetog Mihovila, odnosno pristupa tom objektu. Smatramo da je ta korekcija vrijedna, a ona se može 
napraviti jedino ako se donese izmjena ili dopuna DPU-a sv. Mihovil na način da se kaže da se prvotno 
rješenje vrati ponovno i da se ponovno interpretira pristup crkvi. Da vratimo dostojanstvo jednom 
ambijentu koji je dio naše baštine.  

 

 Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka o Izradi i dopuni Detaljnog plana uređenja prostora 
„Sv. Mihovil“ prihvaćen je sa 5 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA 

 

4. Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Murter-Kornati  za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 
2023. godine 

 
Katarina B. Katić: U skladu s odredbama Zakona o proračunu   te Pravilnika o polugodišnjem i godišnjem 
izvješću o izvršenju proračuna u općem i posebnom dijelu Proračuna prezentirani su podaci o 
planiranim prihodima i primicima, te rashodima i izdacima kroz Izvorni (tekući) plan te podaci o 
njihovom izvršenju u prvoj polovici u 2023. godini. U općem dijelu prikazani su i usporedni podaci s 
izvršenjem Proračuna u 2022. godini za isto izvještajno razdoblje. Tijekom izvještajnog razdoblja, 
ukupni prihodi poslovanja iznose 1.104.932 eura , odnosno 13,91% više u odnosu na izvještajno 
razdoblje prethodne godine. Primici od financijske imovine i zaduživanja ostvareni su u iznosu od 
293.152 eura, a odnose se na primitke dugoročnog kredita za izgradnju dječjeg vrtića i jaslica u 
Murteru. Rashodi poslovanja ostvareni su u iznosu od 654.005 eura dok su  rashodi za nabavu 
nefinancijske imovine ostvareni su u iznosu od 358.231 euro , što je za 25,58% više u odnosu na 
izvještajno razdoblje prethodne godine. Primici od financijske imovine i zaduživanja u izvještajnom 
razdoblju ostvareni su u iznosu od 293.152,49 eura. Rashodi za nabavu nefinancijske imovine ostvareni 
su u izvještajnom razdoblju u iznosu od 358.231 euro. Općina Murter-Kornati zadužila se tijekom 2020. 
godine uzimanjem dugoročnog kredita od tuzemne kreditne institucije izvan javnog sektora i to za 
realizaciju projekta izgradnje i opremanja vrtića u iznosu od 10.000.000 kuna od kojih je u 2020. godini 
iskorišteno 4.242.034,43 kune, u 2021.g. 1.146.277,59 kuna u   2022. godini iskorišteno je ukupno  
126.405  kuna, te u 2023.g.iskorišteni iznos kredita u ovom izvještajnom razdoblju iznosi 293.152 eura. 
Ukupno stanje iskorištenog kredita iznosi 1.025.080,73eura. Neiskorišteni dio kredita iznosi 302.146,82 
eura. 
 

 Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Murter-Kornati  za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2023. 
godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu načelnika Općine Murter-
Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2023. godine  

 

 Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2023. godine  - daje se na znanje 

 
 
 
 
 
 



6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra  u općoj uporabi za dio kat. čest. 
2540/18 K.O. Murter Betina 

 
Melanija T. Rameša: prijedlog se podnosi radi usklađenja zemljišno knjižnog stanja sa stvarnim stanjem. 
Dio čestice je u naravni spremište u Juraginoj ulici.  
 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra  u općoj uporabi za dio kat. čest. 2540/18 
K.O. Murter Betina prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/55 

K.O. Murter Betina 
 

Melanija T. Rameša: slično je kao i prethodan točka da se radi o usklađenju zemljišnih knjiga sa stvarnim 
stanjem. Radi se o starom magazinu na Hramini. U zemljišnim knjigama je upisano u popisu javnog 
dobra a u posjedovnom Općina Murter, državna imovina. Nekretnine su steknute nasljedstvom.  
 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/55 K.O. 
Murter Betina prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

8. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 12196/6 
K.O. Murter Betina 

 
Melanija T. Rameša: opet se radi o usklađenju zemljišno knjižnog stanja sa stvarnim stanjem. Čestica 
se nalazi na Podvršcima, upisana je Općina Murter-Kornati, u popisu javnog dobra u općoj uporabi, a 
ista zabilježba stoji u posjedovnom listu.  
 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 12196/6 K.O. 
Murter Betina prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

9. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka izvlaštenja radi sanacije i konačnog 
zatvaranja odlagališta otpada Hripe 

 
Mirjana Jakovljević: radi se o potpunom izvlaštenju nekretnina za potrebe sanacije i zatvaranja 
odlagališta Hripe. Općina je poduzela potrebne radnje, izvršene su procjene nekretnina koje su unutar 
tog obuhvata. Procjene su od poljoprivrednog i građevinskog vještaka. Otvorili smo novi račun na koji 
bi bili položeni novci potrebni za troškove izvlaštenja, isplate naknada. Pripremani smo javni poziv koji 
će biti javnog objavljen u dnevnom listu, oglasnoj ploči. Svim zainteresiranim vlasnicima, suvlasnicima 
nekretnina koji mogu temeljem ovog javnog poziva zaključiti ugovor o kupoprodaji sa općinom 
sukladno cijenama iz procjene. U slučaju da se netko ne javi ili ne pristane za te čestice će se provesti 
postupak izvlaštenja. Za koje čestice možemo sklopiti ćemo ugovor, a za koje ne možemo će se provesti 
postupak izvlaštenja i taj postupak vodi Šibensko-kninska županija.  
Marko Ježina: šta će tu biti kada se sanira? 
Mirjana Jakovljević: postoji idejni projekt sanacije, detalje ja ne znam. Bitno je da se sanira i gore je 
predviđena poslovna zona, reciklažo dvorište.  
Ante Turčinov: zašto nisu navedene čestice da ljudi znaju 
Mirjana Jakovljević: to je sadržaj javnog poziva.  
Luka Ježina: samo će se sanirati odlagalište. Za to možemo dobiti sredstva iz EU, to je otvoreni poziv 
zato bi trebao ovo što prije riješiti. Poslovna zona ne bi bila kod samog deponija već okolo.  
 

 Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka izvlaštenja radi sanacije i konačnog zatvaranja 
odlagališta otpada Hripe prihvaćen je JEDNOGLASNO 



 
 

10. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija i 
Plana zaštite od požara za Općinu Murter-Kornati 

 
Melanija T. Rameša: to su dokumenti koje jedinice lokalne samouprave usklađuju jednom u pet godina 
sa novonastalim uvjetima.  
 

 Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija i Plana 
zaštite od požara za Općinu Murter-Kornati prihvaćen je  JEDNOGLASNO 

 
11. Prijedlog Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 2023.  do 2029. godine 
 
Melanija T. Rameša: strategija se donosi za potrebe naše općine. Strategija određuje ciljeve i smjernice 
za upravljanje i raspolaganje imovinom u vlasništvu Općine Murter-Kornati u razdoblju od 2023.  do 
2029. godine. Strategijom upravljanja i raspolaganja se želi osigurati ekonomski svrhovito, učinkovito i 
transparentno upravljanje i raspolaganje imovinom. Na izradu i donošenje Strategije na odgovarajući 
način se primjenjuju pravila o upravljanju i raspolaganju imovinom u vlasništvu Republike Hrvatske. 
Stoga se ova Strategija oslanja na Zakon o upravljanju državnom imovinom, Strategiju upravljanja i 
raspolaganja imovinom u vlasništvu Republike Hrvatske za razdoblje od 2019. – 2025. godine te na 
odredbe i načela koja su propisana za upravljanje i raspolaganje državnom imovinom. 
 

 Prijedlog Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 2023.  do 2029. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
12. Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za vrednovanje prijavljenih 
programa i projekata iz područja javnih potreba u kulturi od interesa za Općinu Murter-

Kornati 
 
Melanija T. Rameša: Ovom Odlukom osniva se Stručno povjerenstvo za vrednovanje prijavljenih 
programa i projekata iz područja javnih potreba u kulturi od interesa za Općinu Murter-Kornati te se 
uređuje djelokrug rada, broj članova, zadaće, način rada i odlučivanja člana Stručnog povjerenstva. 
Stručno povjerenstvo je stručno savjetodavno tijelo koje se osniva radi stručnog vrednovanja 
prijavljenih programa i projekata iz područja javnih potreba u kulturi od interesa za Općinu Murter-
Kornati za koje se sredstva osiguravaju u proračunu Općine Murter-Kornati. 
 
 

 Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za vrednovanje prijavljenih programa i 
projekata iz područja javnih potreba u kulturi od interesa za Općinu Murter-Kornati prihvaćen 
je JEDNOGLASNO 

 
13. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2023. godini 

 
Daniel Ježina: Dodjeljuju se priznanja Općine Murter-Kornati za 2023. godinu, kako slijedi: 

 
A) NAGRADA ZA ŽIVOTNO DJELO OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se: 
 
ANTI JELIĆU - BRICI 
za izniman doprinos u razvoju i promicanju glazbene kulture 
 
B) PLAKETA OPĆINE MURTER-KORNATI  dodjeljuje se: 
 



ANSAMBLU PREDSTAVE „NA RIVI“ 
za očuvanje i promociju murterskog dramskog amaterizma 
 
MIROSLAVU BAŠIĆU - FLOKU 
za dugogodišnji doprinos očuvanju tradicije i promociji murterskih maškara 
 
prof. IVANU KORUNIĆU 
za dugogodišnji pedagoški rad u području glazbe 
 
C) PRIZNANJE OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se: 
 
FRANKI SKRAČIĆ 
za iznimne uspjehe u osnovnoškolskom obrazovanju 
 
BEATI MUDRONJA 

za iznimne uspjehe u osnovnoškolskom obrazovanju 
 

 Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2023. godini prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
 

14. Prijedlog Izmjena Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati 
 

Ivana Šimat: prošle godine se dogodilo da sva djeca nisu dobila, ostalo je sredstava a nisu dodijeljene 

stipendije zbog članaka u ovom Pravilniku gdje je određen maksimalan broj stipendija, tako da smo to 

sada izbacili i napisali da će se dodijeliti broj stipendija  ovisno o broju učenika i studenata koji u tekućoj 

godini završavaju svoje obrazovanje.  

 Prijedlog Izmjena Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 
Sjednica Općinskog vijeća završena je u 12,00 sati. 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


